
 

 

Aan: Voorzitter van de Raad op grond van art. 42 van het reglement van orde    
Betreft: aanvraag actualiteitendebat over de uitstel betalingen en mogelijk faillissement TSN 
Thuiszorg 30 november 2015. 
 
Vrijdag 27 november werd bekend dat TSN Thuiszorg uitstel van betaling heeft aangevraagd. 
Hiermee is een eventueel faillissement ineens een stap dichterbij gekomen. Volgens de fracties 
van de SP en de Stadspartij een stap te dichtbij. In lijn met en als aanvulling op de schriftelijke 
vragen van de fractie van de PvdA, hebben de fracties van de SP en de Stadspartij de volgende 
vragen aan het college en bespreekpunten voor de gemeenteraadsleden; 
 
1. Op welke manier bereidt het college zich voor op een eventueel faillissement van TSN? 
2. Hoe zorgt het college ervoor dat de continuïteit van de zorgverlening gegarandeerd is en blijft? 
3. Op welke manier informeert het college alle hulp- en zorgbehoevende die zorg krijgen verleend 

van TSN? 
4. Is het college, en zijn andere raadsfracties, van mening dat een mogelijk faillissement van TSN 

moet worden vermeden? Niet omdat wij TSN perse willen redden, maar omdat wij continuïteit 
van zorg willen garanderen en onzekerheid willen minimaliseren. Zo ja, op welke manier kijken 
zij hier tegenaan? 

5. Voelt het college zich verantwoordelijk voor de problemen bij TSN Thuiszorg en de gevolgen 
zoals verlies van banen en onzekerheid onder zorg- en hulpbehoevenden? Zo ja, op welke 
manier? 

6. Zijn andere raadsfracties van mening dat het college meer regie moet voeren op de problemen 
die ontstaan (zijn) in de thuiszorg in het algemeen en de problemen met TSN in het bijzonder? 

7. Is het college, en zijn andere raadsfracties, van mening dat de onzekerheid als gevolg van 
bezuinigingen op de thuiszorg voor werknemers en cliënten lang genoeg heeft geduurd? Zo ja, 
is het college, en zijn andere raadsfracties, van mening dat het college samen met andere 
"TSN-gemeenten moet optrekken om druk uit te oefenen op staatsecretaris Van Rijn om tot 
een oplossing te komen? 

 
 
Jimmy Dijk    Marjet Woldhuis 
SP     Stadspartij



 

 

LS, 
 
Zie onderstaand verzoek voor aanvraag actualiteitendebat. Verzoek was gisteravond al aangekondigd.  
 
Toon Dashorst 
 
-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van: jimmy dijk   
Verzonden: maandag 30 november 2015 17:09 
Aan: Toon Dashorst 
CC: Marjet Woldhuis - Gemeenteraad 
Onderwerp: Aanvraag actualiteitendebat 
 
Geachte heer Dashorst, Beste Toon, 
 
Hierbij doe ik namens de fractie van de SP en de fractie  van de Stadspartij (mevrouw Woldhuis) een 
aanvraag voor een actualiteitendebat over het mogelijke faillissement van TSN thuiszorg. Dit 
actualiteitendebat is in lijn met de schriftelijke vragen van de fractie van de PvdA, maar gezien de actualiteit 
en de urgentie van het probleem vragen wij toch een actualiteitendebat aan voor 2 december. Daarnaast 
hebben beide fracties nog aanvullende vragen en zijn wij geïnteresseerd in de mening, wensen en 
overwegingen van de overige fracties. 
  
Later deze avond zullen wij uitgebreidere bespreekpunten hiervoor aanleveren. 
 
Met vriendelijke groet, 
Jimmy Dijk SP 
Marjet Woldhuis Stadspartij 
 


